



400 g/m<sup>2</sup> fabric with cosy viscose, soft and pleasant to the touch. With antimicrobial treatment which relieves skin irritation and special HEIQ SMART TEMP treatment ensuring constant body temperature for an instant feeling of freshness.

500 g/m<sup>2</sup> hypoallergenic fiber padding which provides excellent thermoregulation combined with a high freshness capacity to maintain the correct body micro-climate. Additional layer of 2 cm highly breathable Water Soft Air.

Upper layer in viscoelastic and breathable Mind Foam® Memory Gel h. 4 cm D45 with Breeze effect, which through its thermoregulating action ensures an even and balanced body adaptation and minimises pressure points.

1900 independent Super Micro-Pocket springs with double cover

2100 independent springs in Super MicroPocket version with 7 differentiated load-bearing zones, providing a suitable posture and multi-differentiated comfort, which adapts perfectly to



3. COUCHE INFÉRIEURE

4. PERIMETRAL STRUCTURE

**BOTTOM COVERING** 

mattress ventilation.

PANNEAU SUPÉRIEUR

REMBOURRAGE SUPÉRIEUR

STRUCTURE INTÉRIEURE

Exclusive 8 cm heavy-duty box perimeter reinforcement

100 g/m<sup>2</sup> hypoallergenic fibre padding that provides a good level of breathability and thermoregulation.
Highly breathable 320 g/m<sup>2</sup> Full D Flat fabric for perfect

Tissu de 400 gr/m² avec de la viscose accueillante, souple,

**TEMP** qui assure le maintien constant de la température

Rembourrage en fibre hypoallergénique de 500 g/m² avec un degré élevé de thermoré quiation, pour un maintien constant de la température corporelle en toutes saisons. Une couche supplémentaire de Water Soft Air de 2 cm à haute respirabilité.

Couche supérieure: en mousse memory Mind Foam® Memory Gel h. 4 cm D45, viscoélastique et respirant avec effet Breéze

corporelle pour une fraîcheur instantanée.

agréable au toucher. Avec traitement antimicrobien qui soulage les irritations cutanées et un traitement spécial **HEIQ SMART** 

system for optimal spring performance over time.

2100 Ressorts indépendants en version Super Micro-Pocket à 7 zones de portance différenciée, pour offrir une posture adéquate aux différents besoins, ainsi qu'un accueil pluri individualisé, s'adaptant parfaitement aux différentes exigences posturales en offrant une sensation de légèreté.

4. STRUCTURE PÉRIMÉTRIOUE Système exclusif de renforcement du périmètre "heavy-duty box" de 8 cm, pour une performance optimale des ressorts dans le temps.

PANNEAU INFÉRIEUR Rembourrage en fibre hypoallergénique de 100 gr/m² qui fournit un bon niveau de respirabilité et thermorégulation. Tissu Full D Flat de 320 gr/m² à haute respirabilité pour une parfaite aération du matelas.









single face

breeze